
PROTOKÓŁ NR XVII/16 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 23 marca 2016 r. 
 
Sesja trwała od godz. 14.05 do godz. 14.20. 
 

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 11, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni Radni: Krzysztof Falkowski, Matylda 
Jakubowska-Czaja, Rafał Klimczak i Agnieszka Tomaszewska. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
· Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin, 
· Zbigniew Gałązka  - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
· Waldemar Bartochowski - Sekretarz Gminy Żychlin,  
· Emilia Rajewska  - Skarbnik Gminy Żychlin,  
· Iwona Śmietanka  - Radca prawny,  
· Waldemar Kardasz  - Radca prawny, 
· Radni Rady Powiatu w Kutnie,  
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności, 
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,  
· Kierownicy Referatów Urzędu Gminy, 
· mieszkańcy gminy Żychlin. 
  

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.  
 

Otwierając obrady powitała Radnych Rady Miejskiej i Radnych Rady Powiatu, 
Burmistrza – Pana Grzegorza Ambroziaka, Zastępcę Burmistrza – Pana Zbigniewa Gałązkę, 
Sekretarza i Skarbnika Gminy, Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników 
Referatów Urzędu Gminy, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe 
osoby przybyłe na obrady Rady. 
 
Następnie przekazała prowadzenie sesji Wiceprzewodniczącemu Rady – Panu Robertowi 
Witeczkowi. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność                  
do podejmowania uchwał. 
 
Do porządku obrad nie zgłoszono żadnych zmian. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia porządku obrad. 
 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało - 11 radnych, 
„przeciw”     -   0 radnych, 
„wstrzymało się”    -   0 radnych. 
  
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu: 
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1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zaciągnięcia kredytu na sfinansowanie planowanego deficytu, 
b) zmiany Uchwały Nr XVI/75/16 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 2016 r.            

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
3. Sprawy różne. 
4. Zakończenie obrad. 
 
 
Do p-tu 2. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) zaciągnięcia kredytu na sfinansowanie planowanego deficytu, 
 
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na 
sfinansowanie planowanego deficytu. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 
kredytu wynika z wcześniej podjętych przez Radę uchwał. W 2016 r. mamy jedną dużą 
inwestycję, która czekała wiele lat na realizację – modernizacja budynku Urzędu Gminy. 
Prosi Radę o podjęcie tej uchwały, aby można było dalej procedować i wyłonić oferenta na 
udzielenie kredytu oraz dokonać realizacji inwestycji.  
 
Paweł Wachowiak – zapytał, na jakich warunkach kredyt został udzielony? Przypomniał, że 
członkowie Komisji prosili o udział w przetargu na udzielenie kredytu. 
 
Grzegorz Ambroziak – była ta sprawa konsultowana z prawnikiem i  stwierdzono, że osoba 
która pracuje w banku nie mogłaby bezpośrednio uczestniczyć w pracach związanych                   
z udzielaniem kredytu, ponieważ jej instytucja mogłaby posiąść wiedzę w zakresie przetargu. 
W specyfikacji istotnych warunków zamówienia podajemy warunki brzegowe, którymi 
jesteśmy zainteresowani. Natomiast konkretne warunki wskazane są dopiero w ofertach 
przetargowych składanych przez banki. Udział członków komisji w tym przetargu był niczym 
nieuzasadniony. 
 
Ewa Wypych – zapytała, o jakim  przetargu obecnie jest mowa? 
 
Grzegorz Ambroziak – mówimy o przetargu na zaciągnięcie kredytu. 
Pani Skarbnik zwróciła uwagę na jeden ważny aspekt – przy przygotowywaniu dokumentacji 
przetargowej nie było sensu uczestnictwa radnych, gdyż wymaga to wiedzy specjalistycznej, 
a warunki, które są przedstawiane przez banki są dopiero wiadome w dniu przetargu. 
Natomiast radny nie może uczestniczyć w komisji przetargowej. 
 
Emilia Rajewska – przetarg odbył się wczoraj, dopiero teraz komisja przetargowa dokona 
oceny i wyboru banku oraz przedstawi wyniki prac Burmistrzowi. Poinformowała, że do 
przetargu zgłosiły się 4 banki. 
 
Krzysztof Anyszka – poinformował, że warunki brzegowe dotyczące zaciągania kredytu 
określa Narodowy Bank Polski, który decyduje o WIBOR-ze. Każdy bank mówi zastosować 
ten sam WIBOR, tę samą stawkę oprocentowania. Jedynym argumentem banku 
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rozstrzygającym przetarg jest tak naprawdę wysokość marży, którą każdy bank stosuje 
indywidualnie. 
 
Grzegorz Ambroziak – zwrócił uwagę na to, że gmina chciała uniknąć jakichkolwiek 
domysłów, gdyby pracownik banku uczestniczył z głosem doradczym w przetargu 
dotyczącym zaciągania kredytu.   
 
Innych uwag nie zgłoszono. 

 
Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do podjęcia projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 
kredytu na sfinansowanie planowanego deficytu. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na sfinansowanie 
planowanego deficytu 
głosowało   -   9 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   2 radnych. 
 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XVII/86/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

b) zmiany Uchwały Nr XVI/75/16 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia              
2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały                       
Nr XVI/75/16 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 2016 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – uchwała ta jest niezbędna do dalszego 
procedowania projektu wspólnie z Urzędem Marszałkowskim „eSzkoła Łódzkie 2020”. Do 
tego projektu zostało wytypowanych 26 gmin, niestety nie obejmie on gimnazjum tylko szkoły 
podstawowe. Projekt zakłada przygotowanie w szkołach podstawowych pracowni 
tematycznych wyposażonych w nowoczesne urządzenia w ciągu 3 lat.  
 
Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XVI/75/16 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 2016 r. w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/75/16 Rady Miejskiej                
w Żychlinie z dnia 29 stycznia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej głosowało - 11 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XVII/87/16 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Do p-tu 3. Sprawy różne. 
 
W punkcie „Sprawy różne” nikt nie zabrał głosu. 
 
 
Do p-tu 4. Zakończenie obrad. 
 
Wiceprzewodniczący Rady podziękował radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział                
w Sesji Rady.  
 
Zamknął XVII Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
                                                                                         Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                                                                                                  /-/ Elżbieta Tarnowska 
 
Protokolant: 
 
M. Charążka 
 
 
 
 
 


